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Пресс-релиз от 03.09.2008г.
Первая коалиционная программа привилегий для держателей банковских карт Gold и Platinum, VIP-клиентов страховых и инвестиционных компаний Premiara Club появилась на Урале
Программа рассчитана на компании финансового и торгового сектора Урало-Сибирского региона, которые, в первую очередь, ориентированы на эффективную работу с ключевыми клиентами, повышение их лояльности и, как следствие, улучшение финансовых результатов собственного бизнеса.

Обладатели карт привилегий Premiara Club Gold и Platinum - частные лица с высоким уровнем доходов и высокой культурой потребления, являющиеся держателями карт международных платежных систем Visa/ Mastercard Gold и Platinum, клиентами страховых и инвестиционных компаний. По оценкам Premiara Club, это потенциально 85% всей премиальной аудитории Екатеринбурга и Свердловской области.

Ссылаясь на мировую практику внедрения программ лояльности, потребности премиального клиента может удовлетворить только пул компаний, соответствующих его ожиданиям и его стилю жизни. Клиент не может быть лояльным к одному банку или одной страховой компании, одному ресторану или одному бутику, а также коалиционным программам, где якорем выступает аффилированная организация (ТСП или банк). Только независимый оператор в силах правильно сформировать пул партнеров и предложить потребителю пакет привилегий, соответствующий его ожиданиям и стилю жизни. 

Привилегии, получаемые держателями карт Premiara Club Gold и Platinum носят преимущественно немонетарный характер. Например, приоритетное бронирование столика и специальное меню, бесплатный подгон одежды и химчистка, персональный стилист и резервирование моделей из новых коллекций, приглашения на закрытые мероприятия и презентации эксклюзивных товаров, индивидуальные туры и посещение wellness-салонов Европы… (Всего подготовлено 137 привилегий).

Социально-экономические предпосылки для появления независимого оператора, который объединит в отдельные пулы финансовые и торговые организации премиум-сегмента, для Уральского рынка окончательно сложились. Premiara Club заинтересована в повышении финансовой и потребительской культуры частных лиц так, что в 2010 г. у жителей Большого Урала с достатком выше среднего в обиходе будет по три-пять дебетовых и кредитных карт (вместо 0,78 сейчас), эмитированных в разной валюте и различными банками. Массовые карточные проекты и дисконтные системы исчерпали свой потенциал роста, поэтому перспективнее сегментировать аудиторию и строить индивидуальные отношения с наиболее доходными группами клиентов. В этом сходятся интересы всех сторон. 

Premiara Club берет на аутсорсинг эмиссию карт и сопровождение базы держателей карт привилегий, а также полную маркетинговую поддержку партнеров: проведение маркетинговых исследований премиальной аудитории и ее сегментация на основе собственного опыта и опыта международных консалтинговых компаний, программы «тайный покупатель» и консультации по внедрению систем немонетарных привилегий на предприятии. 

В соответствии со строгими критериями отбора потенциальных партнеров в Свердловской области в программе будут участвовать до 15 банков, аналогичное количество страховых и инвестиционных компаний, около 100 торгово-сервисных предприятий. Официальный список партнеров будет оглашен в четвертом квартале 2008 года. Финансовая схема взаимоотношений между партнером и оператором коалиционной программы привилегий сформирована и будет адаптироваться к каждому партнеру. Первая эмиссия карт привилегий Premiara Club Gold и Platinum планируется в 4 квартале 2008 года.
Стратегические планы Premiara Club – это расширение действия коалиционной программы привилегий на территории Большого Урала: Челябинская, Тюменская области, ХМАО, ЯНАО, Башкортостан, Пермский край, Курганская область, а также другие регионы России и Европа (города прямого авиасообщения).
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Press release
September, 3rd, 2008
Premiara Club, the first coalition privilege program for Gold and Platinum card holders, VIP-clients of insurance and investment companies has been launched in Urals
The program is designed for the Urals and Siberian financial and trading representatives,  which, first of all, are focused to work efficiently with key clients, to increase their loyalty and, as consequence, to improve financial results of their businesses.
As Premiara card holders (with statuses Gold or Platinum) are acting private persons with a high level of incomes and consumption culture, who are current holders of cards of international payment systems Visa/ Mastercard with statuses Gold and Platinum, or who are acknowledged to be VIP-clients of the insurance and investment companies. As analytics estimate, Premiara Club intends to cover needs of 85% of the potential audience living in Ekaterinburg and Sverdlovsk region.
According the vast global practice in launching various loyalty programs into the market there is only one efficient way to satisfy wants and needs of a premium-client and it is able for the pool of companies corresponding to his/her expectations and living style. The client definitely cannot be loyal to one bank or one insurance company, one restaurant or one boutique. The same refers to specific coalition programs where one trading or financial company works as an anchor of the whole coalition. Only the independent operator is capable to gather a pool of partners and to develop effective standards of collaboration as well as to offer to the customer a really attractive package of privileges corresponding to his/her expectation. 
As for the privileges which will be accessible for Premiara Club participants, they have got mainly non-monetary nature what can be revealed in improved and more sophisticated service, presents, client-oriented approach and implementing additional benefits as a reward for the loyalty shown. The list of recommended privileges (137 points at the whole) includes a priority in booking the VIP-table and the special menu in restaurant, free-of-charge clothes alteration and a dry-cleaner which come as the after-sale services, a personal stylist and earlier reservation of models from new collections in luxury boutiques and outlet stores, VIP-invitations to the closed events and presentations of the exclusive goods, individual tours to far and impenetrable SPA-hotels and many more benefits.
It happened so that the social and economic preconditions needed for occurrence of the independent operator which will unit in pools financial and trading organizations of a premium-segment have been already composed in Urals. Premiara Club is highly interested in increase of financial and consumer culture of private persons so, that as a result, in 2010 all citizens of Ekaterinburg and Urals with personal income above average will use fron three to five debit and credit bank cards (instead of current indicator of 0,78 per person). Additionally they will be issued in different currency and by several banks. Plastic card projects and discount systems have exhausted the potential of growth, therefore it more prospective to define segments and to build individual relations with the most profitable groups. All sides of the program are highly motivated in it.
Premiara Club takes as outsourcing following procedures: cards issue, developing and support of card holder data base, consulting on privileges implementing, full marketing support of partners marketing activities, i.e. carrying out marketing research of high-profitable consumer segments, the process of segmentation in accordance with international consulting practices, plus organizing “Mystery shopping” programs and advising on introduction of a loyalty program based on non-monetary instruments.
The strict criteria employed for choosing the potential partners for the program limits the number of enterprise participants. So only 15 banks, the same number of insurance and investment companies, around one hundred trading companies and service-providers, all situated in Sverdlovsk region, will be united into a whole coalition unit. The official list of partners will be announced at the beginning of the fourth quarter of 2008. The financial relations between future partners will be taken upon by the independent operator, Premiara Club, both its individual adoption and control under it. The first issue of Premiara cards is planned to flood the market the same period as partners announcement.
Premiara Club claims to expand the area of the first coalition program for premium-clients in Urals on the nearest regions: Chelyabinsk, Tyumen, HMAO, YNAO, Perm, Kurgan regions, Bashkortostan. Other civilized Russian and European regions come in this list afterwards (in case they meet the main criteria to be in the direct airlines).
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